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Abstract (en)
The device has an elongated discharge vessel (2) defining a longitudinal axis and elongated, dielectrically inhibited electrodes (3) arranged along
the longitudinal axis on the wall of the discharge vessel. At least one electrically conductive medium (8) arranged on the vessel wall to support
ignition of the dielectrically inhibited electrodes extends over only part (B) of the vessel wall. AN Independent claim is also included for the following:
an illumination system with an inventive device.

Abstract (de)
Eine dielektrische Barrieren-Entladungslampe weist auf der Wand des Entladungsgefäßes (2) angeordnete und mit einer dielektrischen Schicht (4)
bedeckte längliche Elektroden (3) auf. Auf der Wand des Entladungsgefäßes (2) ist ein elektrisch leitfähiges Mittel (8) angeordnet, das bezüglich
der Längsachse auf einen Teilbereich (B) der Entladungsgefäßwand begrenzt ist, beispielsweise ein Metallring. Dadurch wird die Zündfähigkeit der
dielektrische Barrieren-Entladungslampe beim erstmaligen Zünden oder nach langen Betriebspausen verbessert. <IMAGE>
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